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We will be happy to hear your questions or comments about this game.

Write to: Hasbro Games Group, Consumer Affairs Dept., PO. Box 200, Pawtucket, Rl 02862,
or phone 888-836-7025 (toli-free).

MONOPOLY®, the distinctive design of the game board, each of the distinctive elements of the board including the four
corner squares, the playing pieces, and RICH UNCLE PENNYBAGS are trademarks of Hasbro, Inc., for its property trading
game and game equipment. @ 1935, 1936, 1998 Hasbro, Inc., Rhode Island, U.S.A. All Rights Reserved. Distributed in
Canada by Hasbro Canada Inc., Longueuit, Quebec J4G 1G2.

La marque de commerce PARKER BROTHERS® et son logo, la marque de commerce MONOPOLY® et son logo, la
conception exclusive de la planchette de jeu, chacun des éléments distinctifs de la planchette de jeu incluant les quatre
cases de coins de la planchette, les accessoires du jeu et RICH UNCLE PENNYBAGS sont des marques de commerce de
Hasbro, Inc., pour son jeu de transactions de propriétés et les accessoires afférents. © 1935, 1936, 1998 Hasbro, Inc.,
Rhodke Istand, E.-U. Tous droits réservés. Distribué au Canada par Hasbro Canada Inc., Longueuil, Québec, J4G 1G2.

© 1998 NFLP. Team names and logos are trademarks of the teams indicated. All other (NFL-related marks) are trademarks of
the National Football League.

© 1998 NFLP. Les noms des équipes et les logos sont des marques de commerce des équipes mentionnées. Toutes les
autres marques reliées & la NFL sont des marques de commerce de la National Football League.
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